

City of Greater Dandenong Property Rates

Rates are an annual charge based on the value of your property. Your rates help Council to deliver services to the community and keep public areas, like buildings and parks, maintained. Rate notices are mailed out to all property owners.

Paying your rates

City of Greater Dandenong has a mandatory four instalment payment option. Rates instalment payments are due by the last day in September, November, February and May.

You can pay your rates in one of the following ways:

- In person at the Springvale, Dandenong or Parkmore Council Customer Service Centres.
- Post a cheque to City of Greater Dandenong, PO Box 200, DANDENONG, 3175
- Pay online via www.greaterdandenong.com
- BPay through your own bank's telephone or internet
- At Australia Post outlets
- Call 13 18 16 to pay by credit card

If you are having trouble paying your rates, please contact Council before the due date and we will try to work out an arrangement with you. Interest will be charged on all overdue or late payments if you haven't spoken to us.

Greater Dandenong 市議會的物業徵稅

物業徵稅根據您物業的價值每年徵收一次。您的物業徵稅將幫助市議會為社區提供服務和妥善維護建築物及公園等公共區域。每位業主都會收到郵寄的物業徵稅通知單。

支付物業徵稅

Greater Dandenong 市議會提供法定的分期付款選擇，物業徵稅可分四期支付，每期支付期限分別為 9 月、11 月、2 月和 5 月的最後一天。

您可以選擇以下列方式支付物業徵稅：

- 親往 Springvale、Dandenong 或 Parkmore 市議會客戶服務中心支付；
- 將支票郵寄至 City of Greater Dandenong, PO Box 200, DANDENONG, 3175；
- 透過 www.greaterdandenong.com 網址上網支付；
- 透過您的電話或網上銀行服務使用 BPay 支付；
- 在澳洲郵政局支付；
- 致電 13 18 16 使用信用卡支付。

如果您支付物業徵稅有困難，請於到期日期之前聯絡市議會，以便我們與您共同制訂一項安排。如果您事先未與我們聯絡，逾期或遲交物業徵稅將收取利息。

Chinese Traditional (Hong Kong)

Concession on rates

You may be eligible for a concession on your rates if you hold an eligible pensioner/concession card, or a DVA Gold Card with war widow or TPI classification. Health Care card holders are not entitled to a concession for Council Rates.

If you have any questions about your rates, contact the City of Greater Dandenong on 8571 1000. If you need to speak to someone in your own language contact TIS on 13 14 50 and ask them to connect you to 8571 1000.

物業徵稅優惠

如果您持有符合資格要求的恤金領取者/優惠卡或退伍軍人事務部戰爭寡婦或永久性完全失能類金卡，您可能有資格享受稅費優惠。保健卡持有人不享受市議會稅費優惠。

如果您有關於稅費方面的任何問題，請致電 8571 1000 與 Greater Dandenong 市議會聯絡。如果您需要使用自己的母語諮詢，請致電 13 14 50 與 TIS 聯絡，然後要求其為您接通 8571 1000。